Lac d’Aiguebelette

Principal lac de I'Avant-Pays savoyard, il est situé a environ 15 kilométres de Chambéry et environ 80
kilomeétres de Lyon. Il est le septieme lac naturel frangais, bordé a I'est et au sud par la chaine de
I'Epine qui culmine avec le mont Gréle a 1 425 métres, sa profondeur maximale est de 71 métres. En
été son eau monte vite en température et il est réputé pour sa couleur souvent verte émeraude.

Afin de préserver la qualité de ses eaux et de son environnement, les bateaux a moteur sont interdits
sur le lac depuis un arrété de 1967. Il est en outre depuis mars 2015 la premieére réserve naturelle
régionale d'eau douce en France.

Ses rives comptent de nombreuses plages aménagées et des bases de loisirs.

Lake Aiguebelette

Main lake of the Savoyard Foreland, it is located about 15 kilometers from Chambéry and about 80
kilometers from Lyon. It is the seventh natural French lake, bordered on the east and south by the
chain of Thorn which culminates with the mount Hail at 1425 meters, its maximum depth is 71
meters. In summer its water rises quickly in temperature and it is famous for its often emerald green
color.

In order to preserve the quality of its waters and its environment, motor boats have been banned on
the lake since a 1967 decree. Since March 2015, it has been the first regional freshwater nature
reserve in France.

Its shores have many beaches and leisure bases.



